
Zápis z 10. řádného zasedání Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, 
cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP  
konaného dne 7. 5. 2014 ve 13:00 hod. 

 
 
Přítomni: členové -  Mgr. L. Kaucký (předseda), J. Liška, Bc. O. Pecha, MUDr. Z. 

Bonhomme Hankeová M.I.B., Mgr. L. Štvánová, Mgr. J. Kalousek, Mgr. P. Bříza,  
 Mgr. A. Kubišta, Daniel Hodek 
 tajemnice - Mgr. Z. Navrátilová 
 
Hosté: Ing. V. Novotný - náměstek primátora HMP, Mgr. F. Cipro - ředitel OZV MHMP,  

Mgr. J. Kněžínek 
      

 + dle prezenční listiny 14 zástupců odborné veřejnosti  
 
Omluveni: Bc. F. Adámek, Mgr. M. Semelová - členové výboru 
 
1. Zahájení zasedání 
 

• Místopředseda Jiří Liška uvítal členy výboru a přítomné hosty a omluvil zpoždění 
pana předsedy. 

 
2. Schválení programu zasedání 
 

• Místopředseda výboru seznámil přítomné s programem jednání. K takto navrženému 
programu neměl nikdo z členů výboru žádnou připomínku. 

 
(Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
3. Volba ověřovatele 
 

• Členové výboru zvolili ověřovatelem zápisu z tohoto zasedání Bc. O. Pechu. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
4. Partnerství v oblasti kultury 2014 
 

• J. Liška představil jednotlivé projekty žadatelů o partnerství hl. m. Prahy v oblasti 
kultury a k nim navrženou výši podpory. O všech projektech bylo samostatně 
hlasováno. Po příchodu předsedy PhDr. Kauckého mu předal J. Liška slovo. 

• Byla vedena diskuse na téma finančních prostředků, ze které vyplynulo, že ačkoliv 
peníze určené na partnerství jsou již vyčerpány, v případě, že výbor posoudí 
následně nějaký projekt, jako hodný podpoře, budou se hledat peníze pro podporu 
v příslušné kapitole rozpočtu.  

• Po projednání všech žádostí bylo hlasováno o materiálu jako celku. Konečný 
výsledek jednání je uveden v příloze č. 1 zápisu. 

 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému předložit Radě hl. m. Prahy návrh 
na přijetí partnerství hl. m. Prahy k vybraným projektům dle přiložené tabulky. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 
 



5. Partnerství v oblasti cestovního ruchu na rok 2014 
 

• Předseda Kaucký, tak jako v předchozím případě J. Liška, představil jednotlivé 
projekty žadatelů o partnerství hl. m. Prahy a k nim navrženou výši podpory. O všech 
projektech bylo samostatně hlasováno a k některým byla vedena diskuse. Výsledek 
jednání je uveden v příloze č. 2 zápisu. 

• K prvnímu projednávanému projektu „Zahraniční koncertní turné Českého národního 
symfonického orchestru s Ennio Morriconem“ žadatele Sound Trust, s.r.o. se do 
diskuse přihlásil zástupce žadatele pan Holoušek, který projekt představil a 
obhajoval. Ing. Novotný se domnívá, že takovýto projekt nepatří do podpory formou 
partnerství v obl. cestovního ruchu ale do PR. D. Hodek navrhl podpořit tento projekt 
částkou 500.000,-. O. Pecha se k němu připojil. Tento návrh byl podpořen pouze 5 
hlasy a nebyl přijat. J. Kalousek navrhl podpořit projekt částkou 1.000.000,-, návrh byl 
podpořen pouze 4 hlasy a nebyl přijat. 

• Dalším projednávaným a diskutovaným projektem byl „USE-IT Prague – 4. vydání a 
distribuce mapy pro mladé cestovatele“ žadatele Jůzit o.s. O slovo se přihlásil O. 
Pecha, který se domníval, že tento projekt byl v historii podporován a podpořil by ho i 
nyní. Náměstek Novotný uvedl, že obecně bylo dospěno k názoru, že aktivity 
v cestovním ruchu by měly být iniciovány, pořádány, podporovány atd. převážně 
Pražskou informační službou (PIS), která byla na toto ,,vybavena,, finančními 
prostředky. Domnívá se proto, že tato žádost do výboru nepatří. Dále se přihlásila 
žadatelka Eva Křížová, která členům výboru názorně představila mapy pro mladé 
cestovatele a prezentovala celý projekt. Dále uvedla, že o.s. vstoupilo do jednání 
s PIS o podpoře, PIS ovšem dopisem doporučila, aby projekt podpořil výbor HMP a 
žadatel se na něj tedy obrátil. O. Pecha navrhl podpořit tento projekt částkou 
300.000,-. J. Liška si myslí, že podporovat takovéto projekty je úkol PIS a měla by 
zvládat celé spektrum turistického ruchu a nevidí důvod, proč by se to mělo zadávat 
mimo. L. Kaucký na závěr shrnul poznatky z diskuse. Uvedl, že souhlasí s tím, aby 
tento a podobné projekty podporovala PIS, která na to má určený rozpočet a 
nerozumí tomu, proč PIS jednala, tak jak jednala a odkázala žadatele na výbor. 
Návrh ve výši 300.000,- byl podpořen 8 hlasy a byl přijat. 

• O podporu na akci „Co jedli slavní Pražené“ žadatele Muzeum gastronomie s.r.o. 
přišel požádat někdejší předseda kulturního výboru pan Bendář, který přítomným 
představil projekt a muzeum. Bc. Pecha navrhl podporu ve výši 500.000,-, tento 
návrh byl podpořen 4 hlasy a nebyl přijat. 

• Posledním diskutovaným projektem byl „The Tap Tap v Izraeli“ žadatele Občanské 
sdružení TAP. Pan Šimon Ornest požádal o slovo a představil plánovanou akci. D. 
Hodek navrhl navýšit podporu navrženou OZV MHMP o 200.000,-, tedy na 400.000,- 
návrh byl podpořen 2 hlasy a nebyl přijat. Původní návrh podpory ve výši 200.000,- 
byl přijat 8 hlasy.   

 
Mgr. Ludmila Štvánová opustila zasedací místnost ve 14:00 hod.                 

 
Usnesení: 
Výbor doporučuje přijetí partnerství hl. m. Prahy v oblasti cestovního ruchu na rok 2014 
žadatelům uvedeným v příloze č. 1: Přehled žádostí o partnerství v oblasti cestovního ruchu 
na rok 2014 a doporučuje podpořit jednotlivé projekty/akce vybraných žadatelů finanční 
částkou v celkové výši 500.000,- Kč; náměstkovi primátora Novotnému doporučuje předložit 
tento návrh na jednání Rady hl. m. Prahy. 
 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 
 
 



6. Strategie funkčního využití Colloredo-Mansfeldského paláce pro potřeby Galerie 
hlavního města Prahy 
 

• Předseda předal slovo PhDr. Magdaleně Juříkové – ředitelce Galerie hl. m. Prahy, 
která ve stručnosti představila strategii, jak funkčně využít Colloredo-Mansfeldský 
palác.  

• Předkládaný dokument řeší strategii využití Colloredo-Mansfeldského paláce, jejímž 
cílem je identifikovat a naplnit rozvojové možnosti GHMP, především specifické péče 
o kulturní dědictví prostřednictvím zpřístupnění a oživení památky kulturními 
aktivitami typickými pro GHMP a zároveň najít způsob, jak z Colloredo-
Mansfeldského paláce učinit centrum komunikace této instituce s veřejností.  

 
Mgr. Petr Bříza opustil zasedací místnost ve 14:10 hod. 
 
Usnesení: 
Výbor souhlasí s návrhem strategie funkčního využití Colloredo-Mansfeldského paláce pro 
potřeby Galerie hlavního města Prahy a doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému 
předložit jej ke schválení Radě HMP. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
7. Koncepce hl. m. Prahy pro oblast integrace cizinců 
 

• PhDr. Kaucký předal slovo Ing. Novotnému, který uvedl, že si není jist, zda 
projednávání koncepce integrace cizinců spadá přímo na půdu tohoto výboru, a proto 
bude koncepce předložena i Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku 
ZHMP. Celá koncepce vychází ze skutečnosti, že Praha založila před několika lety 
Integrační centrum Praha, které pomáhá cizincům integrovat se do naší společnosti, 
pochopit náš právní řád, naučit se jazyk aj. Problematika integrace cizinců má 
v každé městské části Prahy jinou intenzitu a tato koncepce vychází z toho, že věc 
má být o moc více směřována k jednotlivým projektům, k jednotlivým městským 
částem a jednotlivým neziskovým organizacím, které v této oblasti působí. Na 
financování by se měl i nadále z větší části podílet stát a Praha bude finančně 
přispívat formou grantů. 

 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Novotnému předložit Radě a Zastupitelstvu hlavního 
města Prahy návrh na schválení Koncepce hl. m. Prahy pro oblast integrace cizinců. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
8. Různé 
8.1. Informace - Oponentura Návrhu systémové optimalizace pražské divadelní sítě 
 

• Předseda předal úvodní slovo předkladateli materiálu náměstkovi Novotnému, ten 
uvedl, že materiál je výboru nyní předkládán pouze pro informaci, protože se jedná o 
obsáhlý dokument a je nutné se s ním podrobně seznámit, aby se o něm dalo 
diskutovat. Následně Ing. Novotný shrnul kroky ve věci optimalizace pražské 
divadelní sítě. Domnívá se, že samotné jednání o oponentním návrhu by bylo vhodné 
na příštím jednání výboru. L. Kaucký přerušil projednávání materiálu do příštího 
zasedání. 

 
Předseda výboru ukončil zasedání ve 14:25 hod. 
 
 



Příští řádné zasedání se bude konat dne 4. 6. 2014 ve 13:00 hod. v zasedací 
místnosti Nová Rada. 
 
 
 
Zapsala: Alena Pavelková 
 
 
Ověřil: Bc. Ondřej Pecha 
 
 
Schválil: PhDr. Lukáš Kaucký 
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